
  

Klubbmøte  

Møtereferat  

28/09/2023  

    

Neste møte:  05/10/2023, 19:00, Meyergården  

1. Kunngjøringer  

President ønsker alle velkommen.   

Informerer om program for dagen, og fremtidens utfordringer og gjøremål.  

 

2. Drøfter bedriftsbesøk Westcon Helgeland   

 President informerer om reise til og fra Nesna.  

Avreise kl 17:00 fra Moskjæran Marina V/Politistasjonen.  

Første stopp blir Westcon på Nesna, hvor vi skal få en presentasjon om hva de holder på med. 

Andre stopp blir Smak på Nesna, hvor vi skal fylle våre mager med god drikke og mat.  

Tredje og siste stopp blir Mo i Rana. Adgang etter forholdene, senest kl 22:00.  

3. Simon forteller om Appen TooGoodToGo  

Simon viser frem appen og anbefaler alle til å bruke den, da den bidrar til mindre matsvinn i 

lokalsamfunnet.  

4. Presidenten forteller om bedriftsbesøk i lokalsamfunnet 

Presidenten fremmer at vi må åpne øynene for å kunne besøke lokale bedrifter i Rana også, samt 

de som ligger veldig nært.  

5. Presidenten forteller om medlemsøkning 

Ønsker at alle skal tenke på en person som de kan invitere med seg til neste møte.  

6. 5 minutter  

Aslak Himle forteller om rypejakt og sin tur til Bergen hvor dåpen til 3 barnebarn i Salu kirke, Som 

brukte dåpskjole til sin Kones som er 120 år gammel under dåpen. 12. oktober drar han til spania 

så han melder avbud til Nesna turen. Men forteller at han skal spille golf for oss i Per gunt 

klubben å tenke på oss. Altea i Spania.  

Paul Egil forteller om at han var på kino filmen`` Sulis`` som er produsert av Gaup. Han anbefaler 

denne på det sterkeste. Forteller om at det var 3.000stk på by frokost i dag. Hver siste torsdag i 



mnd. har Onkel Oscar en rabattert pris på kr. 100,- pr glass av mnd. øl.  

Steinar Høgaas forteller om sin fortvilelse om hvordan den nye rypetellingen sine retningslinje 

viser til feil i hvordan bestanden er. 

Så forteller han om Fjell loven sin innvirkning ulikt i Norge, da som leder i Nordland jeger å fisk, 

ønsker ikke de at denne blir vedtatt. 

Kjell Pedersen ønsker at man skal dra til Rotary Convection til Singapore i år 2024, reisen til 

Singapore er rimelig, men hotellene der er dyre. Selv ønsker han å dra men er skeptisk til 

hotellprisene, men skal holde seg oppdatert om det dukker opp noe billig vil han booke turen.  

7. Drøfting av møteendringer i hht statuttene.  

Presidenten starter med å informere at det er under arbeid ved å få tilbake noen av de gamle 

statuttene som reglemanget for klubben hadde tidligere.  

Her kommer Vigleik inn  med innspill at man kan åpne møtene med 15-20 minutter med smaltalk, 

samt før møtestart fremheve reflektantene og gi dem en applaus da de har reist seg opp og 

presentert seg for hvert møte.  

Det nevnes at under tidligere møte ble oppmøte statistikken fremmet for å skape et iver hos 

medlemmene til å forbedre denne til hvert møte.  

8. Vinlotteriet trekkes  

Geir Gisnås vinner.   


